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До депутатського корпусу Мукачівської міської ради мене було обрано від 

Партії Європейська Солідарність.  

Перший рік як завжди найважчий, але ще бракує досвіду. Але з часом 

досвід набувається, а головне багато нових знайомств з неймовірно активними 

громадянами нашої громади, котрі не байдужі до долі нашого міста, і котрі 

мотивують до дій щодо покращення життя в нашому місті. 

За цей період відбулося 14 сесій міської ради, був присутній на 14 сесіях, 

що становить 100%. Є членом постійної бюджетної комісії. 

Через військову агресію російської федерації 24 лютого 2022 року більшість 

планів порушилися. Але все-таки вулицю Кооперативна частково вдалося 

зробити, по котрій була зареєстрована петиція, і по котрій була зібрана необхідна 

кількість голосів. 

Крім того мною було зареєстровано 9 запитів та звернень в міську раду. 

Звернення стосувалися наступних питань: 

- матеріальна допомога особам, котрі понесли витрати по оздоровленню; 

- колективні звернення щодо створення Територіальної оборони; 

- виділення коштів на утримання Територіальної оборони; 

-  ще були звернення і запити від населення; 

 Співпрацюю із місцевими громадськими організаціями.  

 Приймав активну участь у всіх заходах, що стосуються вшанування пам’яті 

героїв нашої держави, а також жертвам репресій та голодоморів.  

 Ініціював створення робочої групи щодо проблем із енергопостачанням. 

  Мав багато різних зустрічей, що стосуються депутатської діяльності, всі 

важко описати. Не зупиняємося на досягнутому, деякі звернення вирішенні, але 

на жаль є ще багато питань, котрі ще треба вирішити, тому цього року треба 

досягнути того що не встиг зробити минулого року. Вірю – Мукачево буде 

Європейським! 


